
 
 

 

 

Tarnów, 29 listopada 2022 r. 

KRM.0003.614.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXVI sesji Rady Miejskiej 24 listopada 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” zwróciłem się do Pana Prezydenta w kilku 

kwestiach: 

1. Podziękowałem za odpowiedź w sprawie parkingu przy ul. Burtniczej. Zwróciłem się z prośbą, 
aby ta inwestycja, która była przewidziana na rok 2022 została zrealizowana jednak w roku 
2022. Jeżeli to jest niemożliwe z przyczyn obiektywnych prosiłbym, aby ta inwestycja w 
naturalny sposób przeszła na rok kolejny. 

2. W kwestiach związanych z kryzysem energetycznym. Zwróciłem się z prośbą o informację na 
temat wdrażania programu oszczędnościowego, czy oszczędzania energii w mieście Tarnowie 
i instytucjach podległych GMT oraz informację na temat sposobu weryfikacji czy wdrażania 
tych metod oszczędnościowych w poszczególnych placówkach. 

3. W zakresie oświetlenia ulicznego. Poprosiłem o informacje na temat: 

• liczby opraw oświetleniowych w oświetleniu ulicznym, które są w gestii miasta z 
podziałem na te, które są energooszczędne tzn. ledowe lub inne o niskim zużyciu 
prądu i te, które np. jeszcze nie są oprawami ze źródłem światła energooszczędnym.  

• liczby opraw, które są w gestii firmy Tauron wraz z informacją na temat finału 
rozmów, które się toczyły z tą firmą.  

• ile te oprawy zużywają energii faktycznie?  

• Czy mamy te oprawy jeszcze sodowe, gdziekolwiek? Czy w tych źródłach, które nie 
należą do GMT? I jakie były w poprzednim przetargu opłaty z tego tytułu?  

• konserwacji opraw, bo jeden znaczący koszt to energia a drugi znaczący koszt to 
konserwacja tych opraw, które nie są naszą własnością, a za którą musimy płacić. 

4. Poprosiłem o informację, jeżeli to już będzie wiadome o wynikach przetargu na dostawę 
energii elektrycznej w roku przyszłym w porównaniu do roku bieżącego.   
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